

Industry Analysis for Initial Public Offerings (IPO) 针对首次公开招股 (IPO) 的行业分析

ShineWing consulting team performs industry research and analysis for listing applicants and assists in the preparation for the IPO prospectus. Our comprehensive study provides independent and objective views of the market trends, prospects and risk factors of the industry.

信永中和顾问团队为上市申请人提供行业调研及分析·协助公司准备招股书。我们就行业的市场趋势、发展及风险因素进行全面的研究·提供独立及客观的参考意见。



Analysis Scope 分析领域

2

We offer customised approach, built on our profound experience in market research and industry knowledge. The scope of research and analysis is designed according to the client's needs and business nature, generally covering:

结合我们深厚的市场调研经验及行业知识,我们能够为客户提供最合适的调研计划。调研及分析范围根据客户的需求及业务性质而制定,一般会包括:

Macroeconomic

Environment 宏观经济环境



Market Dynamics 市场动态



Competitive Environment

竞争环境



Economic and demographic trends

经济及人口趋势

- Regulatory environment and industry policies 监管环境及行业政策
- Market size and growth rates 市场规模及增长率
- Market opportunities and challenges 市场机遇及挑战

- Market characteristics and segmentation 市场特质及划分
- Value chain 价值链
- Historical development and future trends of supply and demand 供求的历史发展及未来趋势
- Key growth drivers 主要增长动力
- Supply chain and distribution channel 供应链及分销渠道
- Customer needs and characteristics
 客户需求及特质

- Competitive landscape 竞争格局
- Strengths and weaknesses of competitors
 竞争对手的优点及弱点
- Competitive strengths and positioning of the company 公司的竞争优势及定位



Research Process and Methodology

调研过程及方法

Our professional research team adopts a consistent and rigorous approach at all stages of the research process, delivering an in-depth analysis and reliable insights supported by facts and credible information. The process is closely monitored to ensure that the IPO timetable is met.

我们的专业团队在整个过程均采用一套严谨的调研方法,基于事实及可信资料,进行深入的分析及提供可靠的意见。我们会密切 监控进度,确保工作按上市时间表推进。

Consultation with the client 与客户协商

- Understand the client's business operation 了解客户的业务运作
- Confirm research scope and plan
 确定调研范围及计划
- Study in-house information 阅读内部资料
- Discuss with relevant departments 与公司相关部门进行讨论



Primary and Secondary Research 第一手资料研究及市场资料搜集

- Conduct interviews with industry players and experts, including industry associations, customers, suppliers, etc.
 与业内人士及专家进行访谈,对象包括行业商会、客户、供应商等
- Analyse from different perspectives the information collected from the government, international professional databases, industry associations, securities analysts, etc.
 多角度分析从政府、国际专业数据库、行业商会、证券分析员等收集回来的资料



Preparation of the analysis report 准备分析报告

• Draft the analysis report, and review the report together with sponsors and legal advisers 撰写分析报告,并与保荐人及法律顾问一同审阅报告



Preparation of the industry overview section 准备行业概览部分

• Complete the industry overview section for the prospectus 完成招股书内的行业概览部分



Professional support throughout the process 提供全过程专业咨询

- Field questions from regulators 回应监管机构所提出的问题
- Refine the report to obtain the approval of regulators 优化报告内容以通过监管机构的审核





Our Solid Experience

我们的丰富经验

ShineWing has accumulated a wealth of knowledge and experience in research and due diligence in various industries.

信永中和在不同行业累积了丰富的调研及尽职调查方面的知识及经验。



Contact us 联络我们

HONG KONG 香港

★ Address 地址: 43/F, Lee Garden One, 33 Hysan Avenue, Causeway Bay, Hong Kong

香港铜锣湾希慎道33号利园一期43楼

Left Left: (852) 3583 8000
■ Email 电邮: info@shinewing.hk



ShineWing is an international network of independent accounting and consulting firms, each of which is a member of ShineWing International Limited, a Hong Kong company limited by guarantee. ShineWing International Limited is a central coordinating entity and does not provide any professional services to clients. For more information about our network, please visit www.shinewinginternational.com. This publication is intended to provide general information and guidance on the subject concerned. No one should act upon such information without consulting a qualified professional adviser. ShineWing takes no responsibility for any errors or omission in, or for the loss incurred by individuals and companies due to the use of the information of this publication. No claims, action or legal proceedings in connection with this publication brought by any individuals or companies having reference to the information of this publication will be entertained by ShineWing.

信永中和是由独立的会计师事务所或咨询机构组成的国际会计网络,每个独立的会计师事务所或咨询机构也是信永中和国际有限公司(香港一家担保有限公司)的成员。信永中和国际有限公司是为成员所提供管理、协调服务的机构,并不向客户提供任何专业服务。欲了解更多信永中和的信息。请浏览www.shinewinginternational.com。本刊物旨在就有关内容提供一般资料及指引。任何人士不应在没有获取合资格专业人士的意见下依据本刊物所载资料行事。信永中和不会就本刊物所载资料的任何錯誤、遗漏、或任何因使用本刊物所载资料而导致的个人及公司的损失负上责任。信永中和不接受任何个人或公司就本刊物所载资料提出的索偿或法律诉讼。